
Tour Code: CVV-6

Shanmu Lake Scenic Area
都匀杉木湖公园

Shanmu Lake Scenic Area
都匀杉木湖公园

Wanfenglin Scenic Spot
万峰林景区

Wanfenglin Scenic Spot
万峰林景区

Huangguoshu Waterfall
黄果树大瀑布

Huangguoshu Waterfall
黄果树大瀑布

Xiaoqikong Scenic Area
小七孔景区

Xiaoqikong Scenic Area
小七孔景区

China
中国

8D7N
贵阳 / 荔波 / 凯里 /

兴义 / 安顺 - 黄果树瀑布
GUIYANG / LIBO / KAILI /

XINGYI / ANSHUN-HUANGGUOSHU WATERFALL

行程次序，以当地旅社安排为准。
*图片仅供参考

Sequences of Itinerary are subject 
to local arrangement. 

*Pictures shown are for illustration purposes only

NO SHOPPING STOP

全 程 无 购 物 站



免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日，公众假期, 天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）以确保行程顺利进行，
会或否事先通知。 
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

观光景点：

第一天 吉隆坡 a 中转 a 贵阳
(机上用餐/晚餐)

 青岩古镇

第二天 贵阳 b 荔波 (300公里) (早/午/晚)

 荔波小七孔景区（含电瓶车）

 小七孔古桥
 卧龙潭
 拉雅瀑布
 68级响水河
 荔波大七孔景区（含电瓶车+含游船）

 天生桥
 恐怖峡
 夜游荔波古镇

第三天 荔波 b (190公里) 凯里 (早/午/晚)

 西江千户苗寨景区（含4段电瓶车）

 西江苗族博物馆
 苗族歌舞表演（芦笙广场）*视天气而定

 苗族风俗片段表演等多处景点
 观景台

第四天 凯里 b (约74公里) 贵阳 (早/午/晚)

 杉木湖公园
 大地之手
 空中钢琴
 佤族表演（户外表演，视天气而定）

第五天 安顺 b (80公里) 黄果瀑布
b (180公里) 兴义 (早/午/晚)

 黄果树瀑布（含电瓶车）（含双程扶梯）

 天星桥景区
 陡坡塘大瀑布 
 黄果树大瀑布
*如果是花季来3月中旬，可增加安排特别赠送
（景点：平坝万亩樱花园）观赏樱花

第七天 织金 b (120公里) 贵阳 (早/午/晚)

 平远古镇
 织金财神庙

第六天 织金 b (275公里) 兴义 (早/午/晚)

 万峰林景区
 万峰林（含电瓶车）

 万峰林广场
 八卦田
 落水天坑
 福字田
 阳光谷度假区（含门票）

 观景台
 纳灰村  
 万峰湖景区（船游）

 吉隆堡
 小三峡
 水上石林

第八天 贵阳 a 中转 a 回程
(早/机上用餐)

 抵达家园

Daqikong Scenic Area
大七孔景区

Daqikong Scenic Area
大七孔景区

Xijiang Qianhu Miao Village
西江千户苗寨

Xijiang Qianhu Miao Village
西江千户苗寨

Raya Waterfall
拉雅瀑布

Raya Waterfall
拉雅瀑布

✓ 

★ ★ ★ 
★ ★ 

✓ 
✓ 
✓ 
✓ 
✓ 
✓ 
✓ 

【平坝万亩樱花园] 中国最大的樱花园 - 平坝万亩樱花园，占地24000余亩，70多万株名贵樱
花。最佳赏花期一般是3月中下旬，园内种植的樱花分为早樱和晚樱，早樱比晚樱早2周开放，绝

大部分是粉白色。被BBC称为“蓝色星球最美樱花园之一”。

3月中下旬花期特别赠送贵州景点

精简行程 ：

 国家5A级景区 -【黄果树风景名胜区】【陡坡塘大瀑布】【天星桥景区 】【黄果树大瀑布】
【含双程扶梯】以其雄奇壮阔的一级主瀑布、连环密布的瀑布群而闻名于海内外，十分 壮丽
。并享有“中华第一瀑”之盛誉，而其瀑布群包含着雄、奇、险、 秀风格各异的大小18个，
形成一个庞大的瀑布“家族”，被大世界基尼 斯总部评为世界上最大的瀑布群，列入世界吉
尼斯记录。

黄果树景区

 万峰林景区 - 世界上最美的峰林--万峰林，气势磅礴，景观奇特。峰、龙、坑、缝、林、湖
、泉、洞八景分布广泛， 万峰林属于中国西南喀斯特地貌，堪称中国锥状喀斯特博物馆，中
国西南三大喀斯特地貌之一，被称誉为"天下奇观"。

 万峰湖景区 - 万峰湖相当于2个大理洱海，76个杭州西湖，享有“ 万峰之湖，西南之最，山
水画卷 " 之美誉，是兴义国家地质公园的重要组成部分，万峰湖沿岸峰林、石林、溶洞、天
坑、森林密布，构成众多的景观景点。

兴义

 小七孔景区 - 小七孔风景区位于荔波县城南部的群峰之中，景区响水河上横跨着一座青石砌成的
七孔拱桥，故而得名。景区融山、水、林、洞、湖泊和瀑布为一体，秀美幽静，加上浓郁的土家
和瑶族风情，使得小七孔景区声名大噪。游览小七孔景区的标志——小七孔古桥，再看看68级跌
水瀑布。然后欣赏小七孔最漂亮的地方之一——水上森林，这里是拍摄风景大片的好地方。

 大七孔景区 - 是以原始森林、峡谷、伏流、地下湖为主体的景区，景观峻险神奇、气势雄峻磅礴
，尤其是恐怖峡、天生桥等景点，洞中有瀑，瀑下有湖，湖上有窗，阳光投下形如日月星斗，极
富惊险性、神秘性、奇特性。

荔波

 西江千户苗寨 - 西江千户苗寨是一个保存苗族“原始生态”文化完整的地方，由10余个依山而建
的自然村寨相连成片，是目前中国乃至全世界最大的苗族聚居村寨。

凯里.西江千户苗寨

 都匀杉木湖公园 - 杉木湖景区自然生态奇特，依山傍湖，山上植被茂盛，绿树成荫，山下湖水清
澈，曲桥通幽，展现了“绿水青山”独特的湖光山色，其中山体部分为整个公园最高点，保持了
原有山上生态。同时，清风徐来，既能享受湖光山色的美好，也能感受到景区丰富的游乐设施带
来的激情碰撞，一静一动，分外和谐。

都匀杉木湖公园

自费项目：1) 龙里水乡+贵秀+肉饼鸡火锅特色餐=RMB 400元/人
 2) 织金洞景区(含景区环保车)=RMB 350元/人 (“中国最美六大旅游洞穴”之首）
 3) 月花季自费：百里杜鹃景区+景区环保车=RMB 500元/人(每年3月杜鹃花会开满整个国家地质公园）



Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations 
reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic a�ected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

TOURIST ATTRACTIONS:

 

 Miao’s Culture Dance Show
苗族歌舞表演

 Miao’s Culture Dance Show
苗族歌舞表演

HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)
✓ Guiyang Airport Garden Hotel    x1 Night
✓ Libo Tiantai Hotel or similar    x1 Night
✓ Kaili Hexie Qianjin Hotel or similar    x1 Night
✓ Guiyang Yunlu Hotel or similar    x1 Night
✓ Xingyi Landmark International Hotel or similar class  x1 Night
✓ ZHIJIN Hotel or similar class    x1 Night
✓ Guiyang Four Point bu Sheraton Hotel or similar  x1 Night

✓ 7 Breakfast / 6 Lunch / 7 Dinner
Special Cuisine:
★ Buyi-style cuisine ★ Xijiang long table banquet ★ Yaoshan chicken
★ Donggalao ★ Guizhou cuisine

Dou-Po-Tang Waterfall
陡坡塘大瀑布

Dou-Po-Tang Waterfall
陡坡塘大瀑布

Pingba Cherry Blossom Garden
平坝万亩樱花园

Pingba Cherry Blossom Garden
平坝万亩樱花园

SCHEDULE

The breathtaking attractiong of nature  in GUIZHOU - Definifely one of the most beautiful 
cherry-blossom garden on our planet,Azalea"caves" will cover the hills,  this is one of the most amazing 

sights on the planet.

Especially in March :  PINGBA cherry Blossom Garden

D1 DEPARTURE a TRANSIT
a GUIYANG (MOB/D)

 Qingyan Town

 Huangguoshu Waterfall 
 (Includes Electronic Car)  (2 ways escalator) 
 Dou-Po-Tang Waterfall
 Tianxing Qiao Scenic Area
 Huangguoshu Waterfall
*If the flower season comes in mid-March, special
 gifts can be arranged (attraction: Pingba Wanmu
 Cherry Garden) to watch cherry blossoms*

D5
GUIYANG b (80km) 
HUANGGUOSHU WATERFALL 
b (180km)  XINGYI (B/L/D)

D2 GUIYANG b (300km) LIBO (B/L/D)

 Xiaoqikong Scenic Area (Included Buggy) 
 Mandarin Duck Lake 
 Yuanyang Lake
 Xiaoqikong Ancient Bridge
 Grad-68 Waterfall and Laya falls 
 Daqikong Scenic Area (Included Buggy) 
 (Included Boat)
 The Terror Gorge
 Tiansheng Bridge
 Visit Libo Ancient Town at night

D3 LIBO b (190km) KALI (B/L/D)

 Xijiang Miao Villages (Included Buggy)
 Xijiang Miao’s Museum
 Miao’s Culture Dance show *Subject to weather
 Habits & Customs of Miao’s minority
 Observation Deck

D4 KALI b (74km) GUIYANG (B/L/D)

 Shanmu Lake Scenice Area

D7 ZHI JIN b (120km) GUIYANG (B/L/D)

 Pingyuan Ancient Town
 Temple of Wealth

D6 XINGYI b (275km) GUIYANG (B/L/D)

 Wanfenglin scenic spot
 Fenglin Square
 Ba gua Field
 Rain sinkhole
 “FU”field
 Observation Deck
 Nahui village
 Wanfenghu scenic spot (Cruise tour)
 Jilong Castle
 Little Three Gorges
 Observation Deck
 Sunshine Valley Tourist Resort

D8 GUIYANG a TRANSIT a 
a ARRIVAL (B/MOB)

 Arrival Kuala Lumpur

Optional Tour:  1) Longli Water Scenic Area + Gui Show + Meatloaf Chicken Hot Pot [RMB 400/pax]
              2) Zhijin Cave Scenic Area (Include buggy ride) = RMB350/person (top of the “Six Most Beautiful Tourist Cave in China”)
                          3) March flower season Baili azalea Scenic Spot+ Electronic Car – RMB500 /Pax

HUANGGUOSHU WATERFALL
 Huangguoshu Waterfall - [Doupotang Waterfall] [Tianxing Bridge Scenic Area] [Huangguoshu 

Waterfall] . It is famous at home and abroad for its majestic and magnificent first-level main waterfall 
and a series of dense waterfalls. It is very magnificent. It also enjoys the reputation of "the first waterfall 
in China", and its waterfall group contains 18 large and small waterfalls with different styles, such as 
majestic, strange, dangerous and beautiful, forming a huge "family" of waterfalls. The world's largest 
waterfall group, listed in the Guinness Book of World Records.

XINGYI 
 Wanfenglin Scenic Spot - Wanfenglin was once rated as one of the "five most beautiful peak 

forests in China" by {Chinese geography} magazine. Xu Xiake, a geographer and traveler in the Ming 
Dynasty, once visited Wanfenglin and praised the peak forests connecting Guangxi and Yunnan: "it is 
a marvelous forest in Southwest China with thousands of miles of majestic distance", "there are so 
many famous mountains in the world.

 Wanfenghu Scenic Spot - is an important part of the Xingyi National Geopark of the People's 
Republic of China, enjoying the reputation of "Lake of ten thousand peaks, the largest in the 
southwest, and a landscape scroll". Wanfeng Lake, which is equivalent to two Erhai lakes in Dali, holds 
10.8 billion cubic meters of water and covers 816 square kilometers.

LIBO
 Xiaoqikong Scenic Area - Xiaoqikong Scenic Area is best known for the seven-arched 

Xiaoqikong Bridge, which is a landmark of Libo Zhangjiang Scenic Area.  Due to continuous erosion, 
Xiaoqikong Scenic Area has evolved into the deep V-shaped Xiangshui River Valley, which is home to 
plunging waterfalls. Near Laya Waterfall, a 68-step waterfall flows down at random along a winding 
river less than 1 mile (2 kilometers) Zhijin Yi Mountain Flower Valley Baili Rhododendron.

 Daqikong Scenic Area - is a scenic spot with primeval forests, canyons, subterranean currents, 
and underground lakes as the main body. , There are windows on the lake, and the sunlight casts the 
shape like the sun, moon and stars, which is extremely thrilling, mysterious and strange.

KAILI
 Xijiang Qianhu Miao Village - scenic spot, the largest Miao village in China and even in the 

world. The village is a place to appreciate and understand the long history and development of Miao 
Nationality in China. Xijiang is also famous for its annual Miao New Year's festival, eating New Year's 
festival and the once-in-13-year kuzang Festival.

SHANMU LAKE SCENICE AREA 
 Shanmu Lake Park -  Shanmu Lake Scenic Area has a unique natural ecology. It is surrounded by 

mountains and lakes. The mountains are lush with vegetation and green trees. The lakes under the 
mountains are clear and winding bridges lead to secluded areas. It shows the unique lakes and 
mountains of "green waters and green mountains". The mountain part is the highest point of the entire 
park. The original mountain ecology is maintained. At the same time, with the gentle breeze blowing, 
you can not only enjoy the beauty of the lakes and mountains, but also feel the passionate collision 
brought by the rich recreational facilities in the scenic area. Every movement is quiet and moving, 
which is exceptionally harmonious.



*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*

*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*

General Information 

 贵阳 GUIYANG 

Departure Date: Flight :

Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge:

Tipping: Agent Collection Fee:

Visa: Travel Insurance:

 TOTAL :

出发日期： 航班行程：

团费： 机场税及燃油附加费：

小费： 旅行社代收费：

签证： 旅行保险：

 总数:

中国   : +86

China   : +86

中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差

China - No time different with Malaysia

10 元 = 马币 6.50

10 CNY = MYR 6.50

电压 - 220伏特

Voltage - almost always 220 V

GD Partner:

类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin

类型 / Type B - 两脚扁型＋一圆型插头 / 
         2 flat blade pin + 1 round pin

类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat
         blade pin ™V-shapeº

中国元   - CNY
人民币   - RMB
Chinese Yuan - CNY
Renminbi - RMB

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

电压
Voltage

货币兑换率
Exchange Rate

货币
Currency

时差
Time Different

插座
Power Socket

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

行李托运
Luggage

Allowance
Each individual are entitled to check in 1 luggage of 
not more than 20 kg and a hand carry bag not more
than 7 kg.

每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，
以及托运行李不超过20公斤。

* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度

* Major credit cards such as Visa and Master 
   card are mostly widely used

春季 Spring 
3月 – 5月
Mar to May
5℃ ~ 11℃

夏季 Summer 
6月 – 8月
Jun to Aug
16℃ ~ 24℃

秋季 Autumn 
9月 – 11月
Sep to Nov
20℃ ~ 27℃

冬季 Winter 
12月 – 2月
Dec to Feb
1℃ ~ 8℃

Boeing 737-800

ICE HOLIDAYS SDN BHD 
(230643-X) KPK/LN:2441

Operated By


